
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Karin Kunst 

 
Karin Kunst is vanaf 2006 actief PvdAer, eerst als commissielid en sinds 2009 als raadslid. Sinds 1998 
woont zij met haar gezin in Enkhuizen. Zij wil de belangen van iedere Enkhuizer behartigen. Als vrouw 
wil zij daar een stevige bijdrage aan leveren door het algemeen belang voor ogen houden. Het zijn kille 
tijden en mensen kunnen zomaar buiten de boot vallen. De PvdA heeft daar oog voor. De gemeente 
krijgt meer taken op het gebied van (jeugd)zorg, werk en inkomen; zaken waar mensen dagelijks mee 
te maken krijgen. Op deze nieuwe taken heeft zij zich voorbereid en kan zij haar ervaring vanuit het 
beroepsonderwijs en de zorg gebruiken. Respect wil zij zorgvuldig bewaken en onverschilligheid 
bestrijden. 
 
Als lijsttrekker wil Karin Kunst zich inzetten om constructief te bouwen aan Enkhuizen, aan onze partij 
en aan de doelen in het verkiezingsprogramma. Constructief samenwerken is het sleutelwoord om het 
hier lokaal voor elkaar te krijgen: Lokaal voor elkaar ! 
 
Geboorteplaats en -datum: Hilversum, 24 december 1957 
Beroep: docent, trainer, coach 

 

 

 
 

 

 

Eelco Fijma 
 
Geboren en getogen in Enkhuizen (Breedstraat). Na de RSG en een opleiding Bestuurskunde heb ik 
als juridisch beleidsmedewerker bij verschillende gemeenten gewerkt. Van 2007 tot 2011 heb ik 
vervolgens voor een klein detacheringsbedrijf gewerkt dat juridische adviseurs uitzond naar gemeenten 
Inmiddels werk ik als jurist ruimtelijke ordening bij de gemeente Steenwijkerland. In mijn vrije tijd mag ik 
graag op het water zijn. Ook ”historisch Enkhuizen” heeft altijd mijn belangstelling. 
Ik wil voor de komende vier jaar een gemeentelijk beleid dat de wensen en problemen van de eigen 
inwoners meer centraal stelt. Lusten en lasten moeten eerlijk worden gedeeld. Alleen met elkaar 
krijgen we het in Enkhuizen goed voor elkaar. 
Binnen de PvdA zet ik me vooral in op de gebieden waar mijn deskundigheid ligt; ruimtelijke ordening 
en de juridische kant van de besluitvorming. Ik hecht aan open en rechtvaardig bestuur. 
Enkhuizers hebben recht op een sociaal en deskundig gemeentebestuur. PvdA Enkhuizen is een prima 
team met de juiste mix, ervaring-nieuw, man-vrouw, jong-oud dat hier inhoud aan kan en wil geven. 

 

 

 



 

 

 

 

 
 

Jan van Oostende 

 
Geboren in 1959 te Nieuwer-Amstel, en in 1987 ben ik in Enkhuizen komen wonen. Sinds 1995 ben ik 
als reder een zelfstandig ondernemer. Ik heb, als sociaal en bij mijn leefomgeving betrokken mens,  
altijd in allerlei besturen zitting. De PvdA is voor mij de meest logische keus; Sociaal, Rechtvaardig 
maar ook oog voor het kleine. Altijd een afgewogen keuze makend om het totale bestaan van een 
ieder te willen verbeteren.  

 

 

 

 
 

 

 

Carmen Tammer 

 
Als bewoner van deze stad zie ik dingen gebeuren waar ik het niet mee eens ben en die ik graag 
anders zou zien. Vooral waar het mensen raakt die niet voldoende mogelijkheden hebben om voor 
zichzelf op te komen. 
  
Iedereen heeft het recht op een goed bestaan en om volledig mee te kunnen doen in de maatschappij. 
Daarom is het belangrijk dat er mogelijkheden zijn om dit voor elkaar te krijgen. Een goed 
armoedebeleid is één ding, maar dan is het wel zaak dat we dit staand beleid ook blijven uitvoeren. 
Vooral in tijden van crises waar bezuinigingen onontkoombaar zijn, voelen de mensen in de kwetsbare 
inkomensgroepen dit het meest in hun portemonnee. Logisch dus dat we bezuinigingen niet ten koste 
moeten laten gaan van sociaal beleid. 
  
Geboorteplaats en -datum: Kruiningen, 5 november 1971 
Beroep: officemanager 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 
 

 

Jacco Sandstra 
 
Even voorstellen. Mijn naam is Jacco Sandstra, West-Fries wereldburger met een sporthart en een 
passie voor onderwijs. West-Fries omdat ik hier, in Enkhuizen, geboren ben en thuis voel. 
Wereldburger door ervaring. Een sporthart heb ik altijd gehad en als trainer in diverse disciplines ben ik 
lang fulltime in de sport werkzaam geweest. Ten slotte dan de passie voor onderwijs. Voor mij is 
onderwijs niet alleen mijn huidige baan, maar net als politiek een manier om samen werken aan een 
betere toekomst, en dat is boeiend. 
 
Mijn keuze voor de PvdA heb ik inmiddels meer dan 25 jaar geleden gemaakt. Een keuze waar ik nog 
altijd voor de volle 100% achter sta. De sociaaldemocratie is wat je kunt nastreven, sociaaldemocraat 
zijn een keuze en  mijn  levenswijze. Eerlijker delen en kansen voor iedereen zijn voor mij belangrijke 
grondbeginselen. Helpt u mee die in Enkhuizen te verwezenlijken? Samen gaat dat lukken! 

 

 

 
 

 

Erik Baan 

 
Erik, 66 jaar geleden geboren in Rotterdam, getrouwd, woont inmiddels al weer ruim 30 jaar in 
Enkhuizen. Als zoon van een vakbondsbestuurder kwam hij al jong met actie voeren en de politiek in 
aanraking. Een kritische houding is voor hem dan ook vanzelfsprekend. 
Tot zijn pensionering was hij de eerste raadsgriffier van de gemeenteraad. Hij is dan ook goed bekend 
met wat er speelt bij de gemeente.  
Als vrijwilliger is hij actief in de Groep Toegankelijkheid Enkhuizen van de WMO-raad. Hij vindt het van 
belang dat iedereen overal in de stad op een normale wijze kan komen zonder allerlei obstakels.  
Daarnaast is hij vrijwilliger in het theater ’t Postkantoor in Bovenkarspel. 

 

 


